

Main panel-English/French:

Pr Pinkamin

Ointment/Onguent

Veterinary Use Only/Usage vétérinaire seulement

Antibiotic/Antibiotique

DIN 00142875

Net Contents/Contenu Net : 500 g

Warnings: See the side panel.

Mises en garde : Voir le panneau latéral.

MTC Pharmaceuticals

Cambridge, Ontario N3C 2W4



Side panel-English:

ACTIVE INGREDIENTS:

Sulphanilamide.....	3%
Zinc Oxide.....	3%
Sulphur.....	3%
Sodium Thiosulphate	16.5%
O-Phenylphenol	2.4%
Methyl Salicylate.....	3.6%

INDICATIONS:

Pinkamin is a healing udder ointment used for the treatment of chapped teats, fissures and the control of secondary infections associated with cow-pox.

DIRECTIONS FOR USE:

To reduce the development of antimicrobial resistance and maintain effectiveness, use this antibiotic prudently and for the shortest duration required to achieve the desired clinical outcome.

Cleanse the affected surfaces and apply Pinkamin twice daily.

CAUTION:

When used on dairy cattle, this medication should be completely removed by thorough washing prior to milking.

WARNINGS:

Sulfonamides can cause allergic reactions in sensitized individuals. When handling the product, avoid

inhalation, oral exposure and direct contact with skin or eyes. Keep out of reach of children.

STORAGE: Store at room temperature (15°C - 30°C).

Manufactured in Canada

Side panel-French:

INGRÉDIENTS ACTIFS

Sulphanilamide	3%
Oxyde de zinc	3%
Soufre.....	3%
Thiosulphate de soude	16,5%
O-Phénylphénol	2,4%
Salicylate de méthyle.....	3,6 %

INDICATIONS :

Pinkamin est un onguent guérisseur des pis. Il est employé pour le traitement des trayons gercés, des crevasses et pour le contrôle des infections secondaires associées à vaccine.

MODE D'EMPLOI :

Pour réduire le développement de résistance aux antimicrobiens et maintenir l'efficacité de cet antibiotique, l'utiliser avec prudence et pendant la plus courte durée de temps requise pour obtenir le résultat clinique attendu.

Nettoyez les parties affectées et appliquez Pinkamin deux fois par jour.

PRÉCAUTIONS :

Lorsque Pinkamin est employé sur des vaches à lait, il faut d'abord l'enlever complètement par un lavage complet avant de faire la traite.

MISES EN GARDE :

Les sulfonamidés peuvent causer des réactions allergiques chez les individus sensibilisés. Lors de la manipulation du produit, éviter l'inhalation, l'exposition orale et le contact direct avec la peau ou les yeux. Garder hors de la portée des enfants.

ENTREPOSAGE : Entreposer à température ambiante (15°C - 30°C).

Lot Exp

Fabriqué au Canada

8315C